



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Klip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): http://www.wkc.edu.hk

Ref. No. : SGS\_ECA 21-22/05A

9<sup>th</sup> December 2021

Dear Parents / Guardians,

**Multiple Intelligences Day**

The multiple intelligences day will be held on 21<sup>st</sup> December, 2021 (Tuesday) and 22<sup>nd</sup> December, 2021 (Wednesday). The details of the activities are as follows:

<b>Activity</b>	Junior Form Singing Contest (Secondary 1 to Secondary 3)	Senior Form Singing Contest (Secondary 4 to Secondary 6)
<b>Date</b>	21 <sup>st</sup> December, 2021. (Tuesday)	22 <sup>nd</sup> December, 2021. (Wednesday)
<b>Meeting Time</b>	9.00 am	9.00 am
<b>Dismissal Time</b>	Around 11.00 am	Around 11.30 am
<b>Remarks</b>	1) All students are required to participate in the activities organized on the multiple intelligences day. For leave applications, please follow the procedure stated on p.18 of the handbook. 2) Students should wear winter school uniform. 3) Students need to go back to school on the specific date (either 21/12 or 22/12). 4) A ball game between students and teachers will be held after the singing contest. Student can stay at school until the end of the match which will end at around 12.00 noon.	

Please pay attention to the above arrangement and remind your child to arrive at school on time. For any enquiries, please contact the Head of Extra Curricular Activities, CHAN Ming-hung at 27776289.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin

Principal



Reply Slip



Ref. No. : SGS\_ECA 21-22/05A

Dear Principal,

I acknowledge the details of the 'Multiple Intelligences Day' which will be held on 21<sup>st</sup> December, 2021 / 22<sup>nd</sup> December, 2021.

Name of Student : \_\_\_\_\_

Class and Class No. : \_\_\_\_\_

Signature of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

\* delete where appropriate



# 惠僑英文中學

## WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號  
17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.  
電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727  
Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727  
網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

檔案編號: SGS\_ECA\_21-22/05

敬啟者:

### 多元活動日通告

本年度之多元活動日謹訂於 2021 年 12 月 21 日 (星期二) 及 2021 年 12 月 22 日 (星期三) 兩天舉行, 詳情如下:

日期	12月21日 (星期二)	12月22日 (星期三)
活動名稱	初中才藝比賽 (中一至中三學生須回校)	高中才藝比賽 (中四至中六學生須回校)
回校時間	上午9時正	上午9時正
放學時間	約上午11時正	約上午11時30分
備註	1. 所有學生必須出席, 如需告假請參照手冊第18頁。 2. 學生必須穿著整齊冬季校服回校。 3. 學生只需要於指定日子回校出席相關活動。 4. 當日歌唱比賽後會進行師生球類比賽, 學生可自行選擇留校觀賞比賽, 時間約一小時。	

敬希家長留意上述安排, 並敦促子女準時上學。如有任何疑問, 可致電2777 6289向聯課活動組陳銘雄主任查詢。

此致  
各位家長

校長:  謹啟  
鄭智賢

二零二一年十二月九日  
(註: 本信函需加蓋校印方為有效)

----- ✕ ----- 回 ----- 條 -----

檔案編號: SGS\_ECA\_21-22/05

敬覆者:

本人為\_\_\_\_\_班學生\_\_\_\_\_ ( ) 家長, 已得悉多元活動日之安排, 定當督促敝子弟依時回校參與活動。

此覆  
惠僑英文中學校長

家長簽署: \_\_\_\_\_

家長姓名: \_\_\_\_\_ (正楷)

二零二一年十二月\_\_\_\_日